



D İ Y A R B A K İ R
S E R B E S T M U H A S E B E C İ
M A L İ M Ü Ş A V İ R L E R O D A S I

01.07.2022 TARİHİNDEN İTİBAREN UYGULANACAK ASGARİ ÜCRET VE PRİME ESAS KAZANÇ TUTARI

ÖZET

01.07.2022 tarihinden itibaren uygulanmaya başlanılacak olan asgari ücreti; brüt günlük

215,70.-TL Aylık brüt **6.471,00 TL**, net **5.500,35.-TL** olarak açıklamıştır.

01.07.2022 TARİHİNDEN İTİBAREN UYGULANACAK ASGARİ ÜCRET VE SİGORTA PRİMİNE ESAS KAZANÇ TUTARLARI:

01.07.2022 ila 31.12.2022 tarihleri arasında uygulanacak yeni asgari ücret ve sigorta primine esas kazanç tutarının ayrıntıları aşağıda açıklanmıştır.

Günlük kazanç alt sınırı:	215,70TL	Aylık kazanç alt sınırı	6.471,00 TL
Günlük kazanç üst sınırı:	1.617,75TL	Aylık kazanç üst sınırı	48.532,5TL

Sigorta Primi işçi payı (%14):	905,94 TL	
Sigorta Primi işveren payı (20,5):	1.326,56 TL	
Sigorta Primi işveren payı (15,5):	1.003,01 TL	(%5 indirim hakkı kazanılması halinde)
İşsizlik Sigortası işçi payı (%1):	64,71 TL	
İşsizlik Sigortası işveren payı (%2):	129,42 TL	
İşverene Maliyeti:	7.926,98 TL	
İşverene Maliyeti:	7.603,43 TL	(%5 indirim hakkı kazanılması halinde)
Net Ücret:	5.500,35 TL	

Asgari ücret desteği ile ilgili şartlar henüz belli olmadığından, buna ilişkin ayrıca bilgilendirme yapılacaktır.